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que '1 representan, ja hi ha prou feynas de lograr que fassi res, y so
bre tot res de bo, estantli sempre á sobre y vigilant sens treva: pot 
contarse, donclis, lo que fará no cuydantsen, y si la campanya no 
segueix coüstant y enérgica, tal volta els néts deis que avuy viuhen 
veurán la millora que 's demana quan ja '1 mal será fet é irreme
diable. 

M. T. 

F e d e r a d o fígwGol® Cataíaria 
El dia 2, per ser primer dimars del mes, va reunirse com de costiim, la Federa-

ció, presidint el senyor Soler y actuant de Secretari el senyor Dachs. 
Ademes del President de la nostra Cámara hi havía de la mateixa els senyors 

Boquet y Maspóns. 
El Congrés vinent de Gervera.—El president dona compte de la séva añada á 

Cervera pera tractar de la organisació del Congrés que 's té de celebrar per la 
primavera vinenta; explica la boua voluñtat que había trobat entre 'Is diverios 
elements d' aquella ciutat pera la expressada solemnitat, acordantse fer constar en 
acta un vot de gracias pera la ciutat de Cervera. 

Després d' amplia deliberado, foren acordáis eu principi els temas segilents 
pera 1 vinent Congrés: 

Cultiu del atmetUer y de la olivera.—Cultiu de la morera y del cuch de seda. 
—Conveniencia de coneixements científichs pera combatre las malaltias de las 
plantas —Supressió del impost de consums y medis de sustituirlo. 

Societats adheridas.—Per haber solicitat 1' adhesió, foren admesas duas novas 
entitats: Secció d' Agricultura del Ateneu de Sant Feliu de Codinas y Societat 
Agrícola de Selva del Camp. 

Ab aquestas novas entitats, resulta que son 108 las que componen la Federaoió 
Agrícola Catalana Balear. 

Altres assimplos.—S' acordá dirigir un telegrama al President del Gonsellde 
Ministres interessantlo en la qtiestió del ferro-carril Noguera Pallaresa. 

La discusió del projecte de creacio d' un mercat agrícol á Barcelona s'aplassá 
per la reunió del mes de novembre. 

S' acordá realisar alguns trevalls pertocants a) assumpto de F aplicació del 
desahuci á 1' aparcería. 

Finalment va ser acordat suprimir la reunió del mes de septembre y no tor
narse á reunir fins al octubre. 
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